
Zápis č. 8 z jednání Finanční komise AS VŠE 

 

Datum a čas jednání: 13. dubna 2023 9:00 – 10:40 na NB 104 

Přítomni:  prof. Vančurová, doc. Mazouch, Ing. Ševčíková, PhDr. Váňa, Mgr. Čapková, 

Bc. Staněk – on-line, Bc. Nikerle 

Omluven:  Bc. Koten 

Hosté:       Ing. Tomáš Zouhar 

Finanční komisi AS VŠE byl předložen k projednání materiál Návrh rozpočtu Vysoké školy 

ekonomické v Praze na rok 2023. 

Finanční komise vyslechla odůvodnění předkladu od pana kvestora. V následné diskusi byla mimo jiné 

věnována pozornost vývoji stipendijního fondu a přidělování prostředků fakultám, které by mělo být 

v předkladu detailněji rozebráno. 

Přítomní členové finanční komise jednomyslně navrhují AS VŠE, aby po rozpravě schválil předložený 

Návrh rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2023.  

Finanční komise považuje za nutnou další diskusi o přerozdělování stipendijního fondu i o jeho dalším 

vývoji. 

Finanční komise si je vědoma nutnosti široké diskuse o přerozdělování příspěvku na vzdělávací a 

související činnost, a to s přihlédnutím k probíhajícím a očekávaným změnám v organizaci studia a 

reakreditacím studijních programů. Je zřejmé, že je nezbytné přehodnotit vykazování výkonů a na ně 

navazující pravidla rozdělení prostředků na výuku mezi fakultami. 

 

 

V Praze 13. dubna 2023 

 

Zpracovala: Vančurová 


